
Referat fra den Ekstraordinære 

Generalforsamling i Billardklubben 

Mandag d. 19. november 2018 

 

En enig Bestyrelse har indkaldt til Ekstraordinær Generalforsamling, 

da der er ønske om en ny konstellation. 

Henrik blev valgt som ordstyrer, og Mai Brit som referent. 

Ordstyrer konstaterer at Generalforsamlingen er lovligt indvarslet, 

idet den blev annonceret på Klubbens opslagstavle 29. oktober. 

Niels fortæller at der er nogen der er utilfreds med den siddende 

bestyrelse, og derfor er der indkaldt til denne Generalforsamling. 

Da eneste punkt på dagsordenen er valg af Bestyrelse, er der ikke 

noget omkring regnskab, så dette afventer. 

Valg til ny Bestyrelse: 

Karin blev foreslået, og valgt til Formand. 

Annette blev foreslået, og valgt til Kasserer. 

Niels blev foreslået, og valgt til Næstformand. 

Jannie blev foreslået, og valgt til Revisor. 

Ordstyrer afslutter og takker for god ro og orden. 

 

Under eventuelt kom der forslag om at Billardklubbens økonomiske 

midler separeres fra Den Danske Klubs, og fremover opbevares i 

boksen. 

Der blev udtrykt ønske om at lave fælles spilledage for alle 

Billardklubbens medlemmer, og foreslået at onsdage 10-13, samt 1. 

lørdag i måneden ville være for alle. 

Grundet meget aktivitet indtil jul, blev det aftalt, at Billardklubbens 

julefrokost først afholdes i januar. 

Almuñècar Billardklub har forespurgt om turnering, dette sørger 

Herreholdet for at arrangere.  

 

 

Formand Ordstyrer Referent  


